
Grönslätts Intresseförening, Hällevik 

 
Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Enebacken 2007-07-21 kl 1400. 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7002, 7003, 7007, 7008, 7010, 7014, 7023, 7024, 7029, 7031, 7033, 7035, 7036, 7037, 7038, 

7040, 7042, 7043, 7044, 7050, 7051, 7052, 7053, 7059, 7062, 7063, 7065, 7066, 7069, 7070, 

7071, 7077, 7078, 7079, 7082, 7087, 7091, 7094, 7095, 7097, 7098, 7099, 7104, 7105, 7109, 

7110, 7114, 7115, 7121, 7123, 7124, 7125, 7126, 7131, 7138, 7141, 7146, 7151, 7152, 7159 

 

§ 1  Ordföranden Peter Thyren hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2007 och 

förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2  Till mötesordförande valdes Hans Tosteberg, 7104 

 

§ 3  Tidigare utskickat förslag till dagordning godkändes. 

 

§ 4  Röstlängden justerades enligt upprop. 

 

§ 5  Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, anslag på 

anslagstavlan samt via föreningens hemsida. 

 

§ 6  Till justeringsmän jämte rösträknare valdes: Yvonne Andersson, 7109 samt Maj-Lis 

Widell, 7121 

 

§ 7  Styrelsens förvaltningsberättelse för 2006-2007 lästes upp av ordförande Peter Thyren 

och godkändes. Revisor John-Arne Persson läste upp revisionsberättelsen samt föreslog 

styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. Ett revisions-PM har upprättats till 

styrelsen för anpassning/åtgärder vad gäller: 

1. Gällande skattelagstiftning skall följas vad gäller utbetalningar och arvoden.  

Företag med F-skattsedel skall användas 

2. Revisions-PM skall protokollföras 

3. E-post för utskick till medlemmar bör användas i större utsträckning. 

 

§ 8  Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 

 

§ 9  Kassör Per Wikström delade ut ett förslag till ny arvodesmodell. De olika alternativen 

diskuterades. Styrelsen föreslog alternativ 1: 100:- i arvode och resterande belopp upp till 

medlemsavgiften som utlägg för ospecificerade utlägg.  

Årsmötet  fastslog att styrelseledamöterna skall befrias från medlemsavgift i enlighet med 

alternativ 1. Festkommittén erhåller ett belopp motsvarande medlemsavgiften att fördela inom 

kommittén. Revisorerna erhåller inget arvode. 

 

§ 10  Styrelsens verksamhetsplan för 2007-2008 lästes upp av ordförande Peter Thyren.  

Årsmötet godkände verksamhetsplanen. 

 

§ 11  Kassör Per Wikström kommenterade utlämnat förslag till budget för 2007-2008 samt 

gick igenom föreningens ekonomiska status. 

Föreningens budget delas in i tre delar: 

1. Extra ordinära utgifter 



2. Renovering av vattennätet (vintervatten) 

3. Klassiska Grönslätt budgeten (vatten vägar m m) 

Extra ordinära utgifter kommer inte att tas upp i budgeten utan tas i första hand från 

tillgängliga medel och räcker inte dessa kommer ett extra föreningsmöte att utlysas för beslut 

om extra avgift för medlemmarna. 

Under verksamhetsåret 2007-2008 kommer renovering av vattennätet (vintervatten) etapp III 

och etapp IV att genomföras. 

Kassören föreslår en sänkning av medlemsavgiften till 1.800:-/medlem.  

Översyn av dräneringen inom Grönslätt diskuterades. På grund av det intensiva regnandet har 

befintliga dräneringsrör inom olika områden av Grönslätt ej mäktat med att fånga upp vattnet 

dels beroende på att vissa rör har slammat igen. Enligt verksamhetsplanen kommer 

dräneringen att ses över så snart det är möjligt. 

Årsmötet godkände budgetförslaget samt att medlemsavgiften sänks till 1.800:-/medlem. 

 

§ 12  Till ordförande på 1 år omvaldes Peter Thyren,7123. 

 

§ 13  Till vice ordförande på 1 år  omvaldes Clary Bergqvist, 7063. 

 

§ 14  Till kassör på 2 år valdes Margreth Kennryd, 7107. 

 

§ 15  Till styrelseledamot på 1 år omvaldes Anders Krafft, 7126. 

 

§ 16  Till styrelsesuppleanter på 1 år nyvaldes Per Wikström, 7065 samt Lars-Erik Johansson, 

7114. 

 

§ 17  Till valberedningskommitté på 1 år omvaldes Yvonne Andersson, 7109, Marianne 

Selander, 7144 samt Maj-Lis Widell, 7121. 

 

§ 18  Till revisorer på 1 år omvaldes John Arne Persson, 7159 och Ronny Anderberg, 7050. 

Suppleant på 1 år omvaldes Hans Tosteberg, 7104. 

 

§ 19  Till festkommitté på 1 år omvaldes Eva Thyren, 7123 samt nyval Yvonne Andersson, 

7109. 

 

§ 20  Till representanter i Kalvhagsvägens vägförening på 1 år omvaldes Bengt Olofsson, 

7128 samt Yvonne Andersson, 7109. 

 

§ 21  Till kommitté för stadgerevision (vart 4:e år) valdes Peter Thyren, 7123, Margreth 

Kennryd, 7107, Per Wikström, 7065, Fred Lindfors, 7122 samt Nicolas Christensson, 7063. 

 

§ 22  Fyra stycken motioner hade inlämnats. 

En motion vardera  från  tomt nr 7115 samt tomt nr 7114 angående saltning av vägarna. 

Att endast tillhandahålla salt för egen saltning är ej acceptabelt. Beslut om saltning av vägarna 

togs på årsmötet 2005 och bör återinföras  

Om saltning skall ske bör det ske samtidigt som vägarna hyvlas/skrapas 

Årsmötet delegerade till styrelsen att ta till sig att vägarna behandlas på lämpligaste sätt. 

 Motion från tomt nr 7156 angående tidpunkter för badbryggans iläggning respektive 

upptagning. Styrelsen föreslog 2:a veckan i maj respektive sista veckan i september. 

Årsmötet fastslog styrelsens förslag. 



Motion från tomt nr 7030 angående underhåll samt planering av badvikens skötsel under 

3 år. 

Behov av en budget på 100.000:- per år d v s sammanlagt 300.000:-.  

Styrelsen avslår motionen med motivation att ingen plan finns för vad som skall göras för 

begärda medel. Tanken är att få ”badvikens vänner ” att uppstå igen, då det finns några som 

visat intresse. Budgeterade medel finns till badviken.  

Årsmötet föreslog styrelsen att anslå tidpunkter när badbryggan skall läggas i respektive tagas 

upp samt när annat arbete behöver göras vid badviken. Skall större arbeten göras bör detta 

inordnas i den skötselplan som kommer att redovisas under § 23 ”Övriga frågor”. 

Årsmötet godkände styrelsens förslag. 

 

§ 23  Övriga frågor: 

 Vice ordförande informerade om ett besked från Sölvesborg kommun angående 

anslutning till kommunalt vatten/avlopp på Grönslätt. Grönslätts område ingår i 

planering tidigast år 2013. 

 Vice ordförande informerade om en infordrad offert från Naturvårdsingenjörerna AB på 

en skötselplan för området Grönslätt. Priset uppgår till 38.000:- + moms. Om offerten 

godkändes kommer den att finansieras genom en extra avgift av 300:-/medlem. Hans 

Tosteberg föreslog att styrelsen kontaktar Högskolan (Alnarp) och föreslå att en 

skötselplan görs som ett examensarbete. Årsmötet godtog förslaget. 

 Vice ordförande informerade om att Grönslätts båtägarförening önskar disponera ett 

område för förvaring av båtarmar (1/4—1/10).  Styrelsen har bifallit begäran. Årsmötet 

godkände styrelsens beslut. 

Medlemmarnas övriga frågor: 

 Det körs fortfarande för fort inom området 

 Hundar som skäller och hundägare som slänger hundlort i andras sopkärl 

 Lägga dränering längre ner på området 

 Dålig uppslutning på utskickad enkät om att hjälpa till (ca 15 st) 

 Skyltar som visar vad vissa vägar (t ex Bragevägen) ligger 

 

§ 24  Ordföranden tackade mötet för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Vice ordföranden tackade de som hjälpt till med skötsel/gräsklippning av Enebacken. 

 

 


